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Verslag algemene vergadering 

Donderdag 2 juni 2016 

 “Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene 

vergadering.” 

Aanwezige effectieve leden: Heidi Bottu, Ingrid De Tandt, Huig Deneef, Roger 
Engelbosch, Mark Hanssens, Joelle Hauglustaine, Ingrid Hofkens (uittredend 
ondervoorzitter), Marcel Jonckers (voorzitter), Pieter Roovers, Maria Tollet, 
Annemie van Aerschot, John Vankeijenberg, Roger Wouters (13/ 19) 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Tom Roovers (schepen), Chris 
Stryckmans (Groen), Thomas Villa (N-VA), Guy Vanparijs (GROS) 

Verontschuldigde effectieve leden: Filip Bolleire, , Caroline Meyers, Edith Recko 
en Alexander Vandermeulen 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden:, Brigitte Reniers 
(milieuambtenaar), Roland Betrains (Open VLD),  

Afwezige en niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Roger Daenen, , 
Hugo Eymael,  

Afwezige en niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Marc Ylen 
(SP.A). 

Er is nog geen nieuwe afgevaardigde namens CD&V en Vlaams Belang 

Gastsprekers: Joachim Lambrechts van het Regionaal Landschap Zuid-Hageland 
en Robin Guelinckx, namens Natuurpunt 

Gasten namens de Landbouwraad: Dirk Rummens, Paul Van Goidsenhoven, en 
Bernard Jennes 
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VERSLAG 

Deze vergadering bestaat uitzonderlijk uit twee delen: 

Deel 1:  Open MAR-vergadering i.s.m. de Landbouwraad en het Regionaal 
Landschap. 

Namens de Landbouwraad zijn (benevens de leden die zowel deel uitmaken van 
MAR als van landbouwraad) 3 leden aanwezig.  
Joachim Lambrechts van het Regionaal Landschap Zuid-Hageland en Robin 
Guelinckx, namens Natuurpunt en werkzaam bij INBO, geven samen een 
uiteenzetting over geplande verbeteringen in casu beplantingen op een aantal 
akkerrandpercelen in ruilverkavelingsblok Vissenaken. 

De presentatie / uiteenzetting wordt als pdf in bijlage bij het verslag gevoegd. 

Het betreft een vijftal akkerranden van de 11 die in ruilverkaveling Vissenaken 
werden gereserveerd voor natuurversterking als compensatie voor verloren 
gegane randen bij de schaalvergroting. Deze 5 akkerranden zijn hierbij 
eigendom geworden van de stad en in beheer gegeven aan Natuurpunt. De 
huidige acties dienen ter versterking van akkerfauna en –flora en in het kader 
van het project rond koesterburen maar hebben ook een belangrijke functie 
voor buffering, opvang van erosie en voorkomen van wateroverlast. ook 

1. Kleinbeek 

Het betreft een lange strook tussen Oude Aarschotsebaan en Oude 
Leuvensebaan, uit drie delen: 
een strook langs de zuidzijde van 320 m 
een tweezijdige strook van 480 m  
en een strook langs de noordzijde van de beek van 290 m 

Langs de beek wordt een discontinu lint van struiken geplant, vooral sleedoorn. 
Er werd gekozen om bij voorkeur de zuidkant te beplanten om minder invloed 
te hebben op de naastliggende akker. 

Het planten gebeurt door leerlingen van 3de en 4de leerjaar. Eerst krijgen ze 
uitleg in de klas, nadien planten ze de struiken en vervolgens brengen ze later 
nog een bezoek om te kijken hoe de planten groeien en de bermen zich 
ontwikkelen.. 

Er gebeurde reeds een eerste beplanting in januari 2014 i.s.m. de Basisschool 
Vroenhof van Kumtich maar nadien is er tweemaal iets misgegaan: 

- De berm werd gemaaid, zonder dat dit was voorzien waarbij vrijwel alle 
heesters tot bij de grond werden afgesneden. Een groot gedeelte van de 
struiken zijn nadien gelukkig nog opnieuw uitgelopen.. 
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- Slib werd geruimd – zonder dat hierover een duidleijke communicatie was - en 
is op de strook terecht gekomen met als gevolg de ontwikkeling van 
brandnetels en een hobbelig grondniveau waardoor beheer wordt bemoeilijkt. 

Er komen infobordjes bedoeld om het project te verduidelijken voor de 
wandelaars maar die ook een signaal kunnen vormen om dergelijke ongewilde 
werkzaamheden te vermijden. 

Bij het slib ruimen is het niet aangewezen dat de beken dieper gemaakt worden. 
Het slib moet optimaal afgevoerd worden. Bovendien moet dit gebeuren in 
overleg met de stad en de beherende natuurvereniging. 

2. Kaasweg 

Dit idee is minder ver uitgewerkt.  Het betreft een strook grond tussen talud en 
akker als buffer om het talud met zijn waardevolle vegetatie te beschermen. 
Ook hier wordt gekozen voor een discontinu beplanten met een voldoende 
afstand tot de naastliggende akker. 

De landbouwers vrezen voor hinder door de aanplantingen, maar dit blijkt 
onterecht.  De struiken worden hoger op de schouders van het talud geplant. 
Hierdoor is er geen gevaar dat hiervan overhangende takken de 
landbouwvoertuigen zullen hinderen. Het talud is een botanisch interessante 
berm, er zal op toegekeken worden dat de struiken niet uitbreiden tot een 
houtkant.  Onderhoud gebeurt door de stadsdiensten. 

Dit staat los van de reeds aanwezige houtkantontwikkelingen op het talud aan 
de andere kant van de weg waar een cyclisch hakhoutbeheer wordt toegepast. 

3. Daelhemstraat 

Naast de veldweg is er een strook van 3 à 4 meter. Hier werd een noodgracht 
aangebracht om wateroverlast bij nabije woningen op te lossen. Voor de gracht  
er was, was het streefdoel om deze strook te beplanten. Door de aanleg van een 
gracht doorheen deze strook is het onduidelijk wat nog kan gebeuren als 
natuurontwikkeling. 

4. Moutborn. 

Dit sluit uit bij het gedeelte van de Moutsbornstraat in eigendom van de 
gemeente Glabbeek en waarop reeds gelijkaardige inrichtingen en 
aanplantingen gebeurden in functie van vooral de geelgors. 
Hier worden in de akkerrand fruitbomen gepland, kers, appel, pruim.  De 
plukboomgaard kan een ontmoetingsplaats worden, er staat al een bankje. 

5. Tomveld 

Hiervoor is nog geen duidelijke visie ontwikkeld. 
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Na de uiteenzetting volgt gelegenheid voor het stellen van vragen en reacties. 

Er is een probleem met de afwatering in de omgeving van Daelhem (dicht bij de 
Paddepoel). 
Robin legt uit dat dit een gevolg is van fout landbeheer in het verleden. Vroeger 
was er hier grasland en een populierenstukje. Nu akkerland. Hier moet 
inderdaad onderzocht worden hoe men het probleem kan oplossen, 
waarschijnlijk moet de oplossing meer stroomopwaarts gezocht worden. 

De voorzitter haalt aan dat de helft van de natuurstroken door natuurpunt en 
de andere helft door de landbouwers worden beheerd. Hij vraagt zich af waar 
deze stroken gelegen zijn en wat er mee gebeurt. Hij vraagt of de landbouwraad 
deze problematiek wil ter harte nemen. Belangrijk is dat er op dit vlak 
gecommuniceerd wordt met de landbouwraad en dat er hieromtrent een basis 
gelegd wordt van toekomstig overleg. 

Hierna verlaten de gastsprekers en de 3 bijkomende leden van de 
landbouwraad. 

Deel 2 

1. Goedkeuring verslag vorige vergaderingen ( 3 maart en 2 mei) 

Roger Wouters merkt op dat hij het laatste verslag niet gekregen heeft.  Er is 
inderdaad een probleem voor 2 leden die geen e-mailadres hebben.  Er zal aan 
de milieuambtenaar gevraagd worden om dit document opnieuw te versturen.   
De verslagen worden goedgekeurd zonder verdere opmerkingen. 

2. Verkiezing nieuw bestuurslid / ondervoorzitter 

Bekendmaking van de kandidaat/kandidaten voor de opvolging van Ingrid 
Hofkens als ondervoorzitter en de vrije plaats in het dagelijks bestuur.  Geheime 
stemming hierover. 

Ingrid De Tandt, Mark Hanssens en John Vankeijenberg zijn kandidaat om de 
plaats in het dagelijks bestuur  ter vervanging van Sarah De Schampelaere in te 
nemen.  Mark Hanssens is als enige kandidaat ondervoorzitter. 

Er volgt een geheime stemming door de stemgerechtigde leden.  Mark 
Hanssens  wordt tot ondervoorzitter verkozen en neemt dus ook de 
vrijgekomen 5de plaats in in het dagelijks bestuur. 

3. Advies betreffende het klimaatactieplan 

Over deze materie werd reeds in meerdere MAR-vergaderingen gedebatteerd. 
Bovendien volgen enkele MAR-leden dit verder op in diverse vergaderingen o.a. 
de klimaatalliantie.  Het is dus logisch dat de MAR dit klimaatplan onderschrijft.  
Er wordt een advies in die zin opgemaakt. 
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4. Verschillende acties waaraan de MAR medewerking verleent: 

4.1 Dag van het Park op 29 mei ll. evaluatie 

Ondanks het slechte weer was de opkomst behoorlij.  Er waren opvallend veel 
gezinnen met kinderen.  De opstelling van de tenten was oké.  Er was veel 
belangstelling om anders te leren omgaan met voedsel, bijvoorbeeld bij de 
stand met restjes en ook de stand met insectenburgers e.d. 

4.2 Big Jump 3 juli 

Alles verloopt volgens plan.  Er is nog een maand om te communiceren o.a. naar 
jeugdbewegingen en ook met flyers. 

4.3 ParkLife 14 augustus  

Hiervoor is nog een vergadering van de werkgroep nodig om alles op punt te 
zetten.  Gepland is plantenruilkast en belevingsroutes. 

4.3 Autoloze zondag 18 september 

De MAR wil zich engageren. Op welke manier zal in een werkgroepvergadering 
worden bekeken, in de vakantie of vlak voor de vakantie.  Er wordt gedacht aan 
een wandeling of gegidste wandeling maar andere originele ideeën zijn ook 
welkom. 

5. Infoavond i.v.m. sproeistoffenvrij tuinieren, i.s.m. Velt 

Er is noch een datum, noch een titel bepaald, wel al een spreker.  Het zou best 
in de polyvalente zaal worden georganiseerd, voor de periode oktober - 
november.  Minpunt is  wel dat het sproeiseizoen dan al voorbij is. 

Er wordt benadrukt dat op dit ogenblik het gebruik van sproeistoffen reeds 
verboden op het openbaar domein, in scholen, hospitalen, e.d. 

6. Actieplan geluidshinder 

Toelichting over de actie uitgaande van burgerbeweging in Goetsenhoven. 
Er wordt binnen de bewoners gereageerd op het gecumuleerde lawaai waar ze 
in Goetsenhoven aan blootgesteld worden, namelijk de autostrade, TGV, 
motorcrossterrein vlakbij, de geplande windmolens.  Tot 15 mei kon iedereen  
op dit openbaar onderzoek reageren, de burgerbeweging heeft hier gebruik van 
gemaakt.  

Meer hierover is te lezen in het Ontwerp Actieplan Wegverkeerslawaai en 
Ontwerp Actieplan Spoorverkeerslawaai via volgende link: 
http://www.lne.be/themas/hinder-en-risicos/geluidshinder/beleid/eu-
richtlijn/openbaar-onderzoek-geluidsactieplannen 

 

http://www.lne.be/themas/hinder-en-risicos/geluidshinder/beleid/eu-richtlijn/openbaar-onderzoek-geluidsactieplannen
http://www.lne.be/themas/hinder-en-risicos/geluidshinder/beleid/eu-richtlijn/openbaar-onderzoek-geluidsactieplannen
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6b. ULM’s te Goetsenhoven? 

Er is ook een vergunningsaanvraag voor 40 ULM’s op het vliegplein van 
Goetsenhoven.  Deze vergunningsaanvraag zal op 27 juni om 20 u. in een 
bijkomende vergadering worden besproken.  Lokaal is nog niet bepaald. 

7. Varia 

7.1 Reglement speelstraten 

Er wordt aangekaart dat het niet gemakkelijk is om in de vakantie van een straat 
een speelstraat te maken, dat de reglementering ter zake zeer strak is.  Er zijn 
vooreerst een bepaald aantal handtekeningen nodig, er mogen geen winkels in 
de betrokken straat zijn en het kan maximum voor 5 uur gedurende twee 
weken.  De schepen merkt op dat er nochtans veel gebruik van gemaakt wordt.  
De voorzitter stelt voor om volgend jaar de reglementering meer specifiek te 
bekijken. 

7.2 Klimaatalliantie 

Op 29 juni is het de tweede vergadering van de klimaatalliantie.  Huig vraagt om 
dit zo veel mogelijk open te trekken zodanig dat er zoveel mogelijk verenigingen 
en mensen aan deelnemen.  Per vereniging mogen er drie mensen afgevaardigd 
worden.  Ook de MAR kan dan nog twee mensen extra sturen. 

7.3 Gebruik van plastiek in de landbouw 

Recent worden er veel stroken plastiek gebruikt in de landbouw.  Dit zou 
biologisch afbreekbaar zijn, laat water door en zou de groei bevorderen.  Er 
werden vragen gesteld  over uit welk soort materiaal deze plastiek stroken 
gemaakt zijn. 

7.4 Pauwen in de Viandra 

Er werd een vraag gesteld over waarom de pauwen in de Viandra niet meer 
welkom zijn. De schepen vertelde dat er klachten zijn van omwonenden , over 
schade die door de pauwen wordt aangericht.  Anderzijds zijn er meer dan 300 
handtekeningen van mensen die de pauwen willen behouden. 

 

 

Verslaggeving 
Chris Strijckmans  

 

Gebruik van frisdranken tijdens deze vergadering: 
3 flessen Spa-bruis, 3 fles Spa-blauw, 1 fles appelsiensap 



   Milieuadviesraad Tienen            Verslag d.d. 20 juni 2016   7/7 

 

 

Belangrijke data 

Op volgende data zijn vergaderingen voorzien voor 2016: 2 juni ; 1 september; 6 
oktober ; 3 november en 1 december. 
Dag van het Park: 29 mei – Big Jump 3 juli – Deelname ParkLife 14 augustus – 
Autovrije zondag 18 september 


